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Obec Lhota 
 

Zápis z 8. zasedání Zastupitelstva městyse Choltice 
konaného dne 16. 12. 2013 od 18.00 hodin 

v Zámecké restauraci v Cholticích. 
 

Zahájení zasedání zastupitelstva 
Zasedání zastupitelstva městyse Choltice (dále jen jako „zastupitelstvo“) bylo zahájeno 
v 18:00 hodin starostou městyse Mgr. Tomášem Bolkem. 
 
Starosta konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno a že je přítomno 9 členů zastupitelstva, 
a to Mgr. Tomáš Bolek, Mgr. Jan Pavlík, ing. Marie Fižová, Hana Kolářová, ing. Miroslav 
Horák, Zdeněk Kolbaba, Pavel Kváč, Bc. Lukáš Sůra a Pavel Vančura, což je 82 % 
z celkového počtu všech členů zastupitelstva.  
Omluveni jsou: Jana Augustinová, Miroslav Šupík 
Zastupitelstvo je usnášeníschopné. 
Účast veřejnosti: 14 
Hosté: Eva Nevolová - ředitelka MŠ, Mgr. Aleš Kalina - ředitel ZŠ 
 
1. Zahájení 
1. 1. Určení zapisovatele a ověřovatelů zápisu 
Starosta navrhl určit zapisovatelem Bc. Lukáše Sůru a ověřovateli zápisu Zdeňka Kolbabu 
a Pavla Kváče.  

Diskuse: 
Bez diskuse. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Choltice určuje zapisovatelem Bc. Lukáše Sůru a ověřovateli 
zápisu Zdeňka Kolbabu a Pavla Kváče. 
(Výsledek hlasování: Pro: 9      Proti: 0     Zdrželi se: 0     ) 
Usnesení č. 1/8/2013 bylo schváleno. 
 
1. 2. Schválení programu 

Starosta seznámil zastupitelstvo a přítomné s návrhem programu a jeho doplněním. Navrhl 
doplnit program o bod 10. Dodatek č. 1/2014 ke smlouvě č. 024/02 o odvozu odpadu, o bod 
11. Prodej hasičského auta T 148 a upravit název projednávaného bodu č. 6 na: Zpráva 
Kontrolního výboru o kontrole hospodaření městyse Choltice v období 1-9/2013. Vyzval 
zastupitelstvo k jeho schválení.  

Diskuse: 
Bez diskuse. 
 
Navržený program: 
1. Zahájení 
2. Zpráva o činnosti MŠ a ZŠ Choltice za rok 2013 
3. Smlouva s Pardubickým krajem o poskytnutí dotace na vybavení jednotky SDH 

Choltice 

Pardubická 78, 533 61 Choltice 
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4. Smlouva se SFŽP o poskytnutí dotace na akci Revitalizace biotopů v PR a EVL 
Choltická obora 

5. Rozpočet městyse na rok 2014 
6. Zpráva Kontrolního výboru o kontrole hospodaření městyse Choltice v období 1-

9/2013 
7. Zprávy předsedů komisí o jejich činnosti v roce 2013 
8. Informace starosty o aktivitách městyse od posledního jednání zastupitelstva 
9. Různé 
 
Doplnění programu: 
 
10. Dodatek č. 1/2014 ke smlouvě č. 024/02 o odvozu odpadu 
11. Prodej hasičského auta T 148 

Diskuse:  
Ing. Jan Málek požádal o informace ke stávajícímu úvěru, před projednáváním bodu 5 
Rozpočet městyse na rok 2014. Tyto informace slíbil starosta u projednávaného bodu podat. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Choltice schvaluje program zasedání. 
(Výsledek hlasování: Pro:  9    Proti: 0   Zdrželi se:  0    ) 
Usnesení č. 2/8/2013 bylo schváleno. 
 
2. Zpráva o činnosti MŠ a ZŠ Choltice za rok 2013 

Starosta předal slovo Mgr. Pavlíkovi, předsedovi školské rady, který přivítal oba ředitele a 
požádal ředitelku MŠ o zhodnocení činnosti MŠ.  

Ředitelka MŠ Eva Nevolová shrnula ve svém vystoupení činnost MŠ v průběhu roku 2013, 
přidružené kroužky a aktivity (flétnička, angličtina, logopedie). Poskytla také informace 
k zápisu do MŠ na šk. rok 2013-2014. 

V listopadu proběhla také kontrola České školní inspekce na podnět anonymní stížnosti 
nespokojeného rodiče. Kontrola nepotvrdila jevy popisované v anonymu a ohodnotila školku 
jako bezvadnou.  

Starosta informoval, že bude opět podána žádost o dotaci na dětské hřiště u MŠ a poděkoval 
paní ředitelce za bezproblémovou spolupráci v letošním roce. 

Jan Pavlík zahájil část o ZŠ, představil práci Školské rady a přednesl závěry z provedené 
kontroly České školní inspekce, která probíhala v ZŠ ve dnech 5-7.6.2013. Dále shrnul 
informace z výroční zprávy ZŠ za šk. rok 2012-2013. Následně vyzval ředitele ZŠ 
k prezentaci činnosti ZŠ. Ředitel ZŠ mimo jiné sdělil, že školní docházku v ZŠ absolvuje 238 
žáků v celkem  11 třídách. V ZŠ pracuje celkem 19 pedagogických pracovníků a 9 provozních 
pracovníků. Velký zájem rodičů o umístění dítěte do školní družiny způsobuje problém, 
kapacita školní družiny již nestačí. 

Škola je zapojena do projektu „EU - peníze do škol“, ze kterého získala 1 236 tis. Kč na 
nákup výpočetní a audiovizuální techniky. 

Ředitel ZŠ dále upozornil na havarijní stav rozvodů vody, ústředního topení a odpadů, které 
se projevují občasnými haváriemi. 

Dále zmínil i ekonomické dopady zateplení budovy ZŠ, v částkách zaplacených za vytápění: 
• rok 2009 - 1 046 000 Kč 
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• rok 2011 - 684 000 Kč 
• rok 2013 - 620 000 Kč 

 
Starosta zhodnotil spolupráci se školou a ředitelem ZŠ jako bezproblémovou, nastínil i 
budoucí financování ZŠ, z úspor za vytápění jsou realizovány opravy budovy 

Jan Pavlík informoval o schválení výroční zprávy ZŠ Školskou radou. 

Po ukončení diskuse k tomuto bodu starosta poděkoval ředitelce MŠ a řediteli ZŠ za účast na 
zasedání zastupitelstva a navrhl usnesení. 

Diskuse: 
Bez diskuse. 

Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Choltice schvaluje Výroční zprávu ZŠ Choltice za školní rok 
2012-2013. 
(Výsledek hlasování: Pro:  9    Proti: 0   Zdrželi se:  0    ) 
Usnesení č. 3/8/2013 bylo schváleno. 
 
3. Smlouva s Pardubickým krajem o poskytnutí dotace na vybavení jednotky SDH 
Choltice 

Starosta shrnul základní body smlouvy, jedná se o dotaci na výjezdní jednotku hasičů ve výši 
43 333 Kč, kterou hasiči použijí na částečné krytí nákladů na odborná školení a materiál.  

Slovo bylo předáno P. Vančurovi, který upřesnil, že prostředky určené na materiál využije 
jednotka SDH na pořízení dýchacích masek a na pořízení zimních pneu na Ford Tranzit. 

Diskuse:  
Bez diskuse. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Choltice schvaluje Smlouvu o poskytnutí účelové neinvestiční 
dotace v požární ochraně na výdaje JSDH pro rok 2013 ve výši 43 333 Kč 
od Pardubického kraje. 
(Výsledek hlasování: Pro:  9    Proti: 0   Zdrželi se:  0    ) 
Usnesení č. 4/8/2013 bylo schváleno. 
 
4. Smlouva se SFŽP o poskytnutí dotace na akci Revitalizace biotopů v PR a EVL 
Choltická obora 

Starosta seznámil s hlavními body smlouvy. Městys získal dotaci ve výši 7 236 tis. Kč. 
V souvislosti s nižší vysoutěženou částkou na realizaci díla došlo ze strany SFŽP k ponížení 
dotačně uznatelných nákladů na projektovou dokumentaci, autorský a technický dozor, což 
způsobí navýšení podílu městyse na celkové ceně díla o 800 tis. Kč na 1 600 tis. Kč. 
P. Vančura podal informace o činnosti na stavbě: V současné době jsou práce 
s odbahňováním pozastaveny, čeká se na zámrz půdy, auta se bořila. 

Diskuse: 
Bez diskuse. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Choltice schvaluje Smlouvu se SFŽP č. 13143896 o poskytnutí 
podpory ze SFŽP ČR na akci Revitalizace biotopů v PR a EVL Choltická obora. 
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(Výsledek hlasování: Pro:  9    Proti: 0   Zdrželi se:  0    ) 
Usnesení č. 5/8/2013 bylo schváleno. 
 
5. Rozpočet městyse na rok 2014 

Na žádost ing. J. Málka starosta přednostně prezentoval informace o aktuálním stavu úvěru 
městyse. 

Vzhledem k nepřítomnosti předsedy FV M.Šupíka představil zastupitelům návrh rozpočtu 
starosta. Nejdříve zdůvodnil základní parametry rozpočtu a pak seznámil přítomné se všemy 
paragrafy. Hlavními prioritami pro rok 2014 je dokončení Revitalizace Choltické obory (7,1 
mil. Kč) a zahájení výstavby kanalizace v ulicích U Školy, Hellichova, Luční a Lipoltická 
s následným budováním povrchů. Připomněl, že tato stavba bude budována na etapy několik 
let. Vždy se vybuduje kanalizace a hned povrch komunikace.   

Pro rok 2014 je připraveno 5,2 mil. Kč. Příjmy rozpočtu jsou navrženy ve výši 25 311 tis. Kč 
a výdaje ve výši 27 649 tis. Kč. Rozpočet je tedy schodkový ve výši 2 338 tis. Kč. Pro krytí 
schodku je navrženo následující financování: z roku 2013 se použije přebytek ve výši 670 tis. 
Kč a zbytek schváleného úvěru ve výši 2 700 tis. Kč, což činí celkem 3 370 tis. Kč. V rámci 
financování se ještě nutno uhradit splátky úvěru, které činí 1 032 tis. Kč. Úhrada schodku je 
tedy zabezpečena. Letošní zůstatek na bankovních účtech by měl činit cca 1 367 tis. Kč. 
Neplánuje se žádný převod neuhrazených závazků do roku 2014.  

Starosta přečetl text připomínky Ing. Jana Málka – jediné písemné připomínky k rozpočtu. 
Připomínka se týkala výše finančních prostředků připravených na budování kanalizace a 
komunikací. 

Diskuse:  
Po přečtení připomínky ing. Jana Málka starostou, požádal ing. Jan Málek o slovo, aby 
doplnil připomínky a návrhy. Zároveň upozornil na existenci diplomové práce řešící odvod 
dešťových vod v katastru městyse Choltice a definující kritická místa. 

Starosta se s připomínkou k rozpočtu vypořádal argumenty a ty byly pro p.Málka dostačující. 

Starosta předal slovo P. Vančurovi, který informoval o nátoku balastních vod na ČOV z ulic 
U Školy a Hellichova (pole od Lipoltic) a jejich svedení podél valu u hřiště do Zlatotoku. 

Ing. Jan Málek představil levnější řešení na odvod dešťových vod v podobě odvodňovacích 
příkopů (stok) a navrhuje odkázat projektující kancelář na diplomovou práci. 

Pan Lébl nastínil dlouholeté zkušenosti s nátokem dešťové vody za velkých dešťů, 
a vypozorovaném zvyšování hladiny spodních vod při přívalových deštích. 

Paní Léblová se dotázala na fázi rozpracovanosti projektů a studií související s kanalizací a 
budováním nové komunikace, vznesla požadavek na zápis připomínek do zápisu z VZ a 
garanci projednání připomínek s projektantem. Starosta ji ujistil, že dojde k projednání jejich 
připomínek s projektantem ve fázi přípravy studie/projektu. 

M.Fižová upozornila na problém se spodními vodami, který podpořil i Ing. Jan Málek, oba 
s historickými zkušenostmi se stávajícím kanalizačním systémem. Návrh na využití poznatků 
předků s odvodem balastních vod. 

R. Havlík vznesl dotaz na realizaci povrchu v Severní ulici. Starosta informoval, že je 
v současné době zpracováván projekt, není tedy zatím známa cena za komunikaci. Jakmile 
bude cena známa, může zastupitelstvo zodpovědně rozhodnout o termínu. Městys má na rok 
2014 vyčleněno 5,2 mil. Kč na ulice Hellichova, U Školy a tyto ulice mají přednost. Ulice 
Severní a U Obory by měly být realizovány následně. 
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Starosta dodal, že současně probíhá zpracování územních studií v oblastech Z1 (Choltice 
západ) a Z7 (Choltice Sever). 

Starosta po ukončení diskuze navrhl schválit rozpočet tak, jak byl zveřejněn. 

Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Choltice schvaluje rozpočet městyse Choltice na rok 2014. 
(Výsledek hlasování: Pro:  9    Proti: 0   Zdrželi se:  0    ) 
Usnesení č. 6/8/2013 bylo schváleno 
 
Dále starosta představil rozpočtový výhled na roky 2015-2017, běžné příjmy cca 19 mil. Kč, 
běžné výdaje cca 15 mil. Kč, plánovaný přebytek cca 4 mil. Kč umožňuje pokračovat 
v dalších letech s budováním dalších komunikací. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Choltice schvaluje rozpočtový výhled městyse Choltice na roky 
2015-2017. 
(Výsledek hlasování: Pro:  9    Proti: 0   Zdrželi se:  0    ) 
Usnesení č. 7/8/2013 bylo schváleno 
 
6. Zpráva Kontrolního výboru o kontrole hospodaření městyse Choltice v období 1-
9/2013 

Starosta předal slovo předsedovi KV panu Zdeňkovi Kolbabovi. Ten přečetl zprávu a blíže ji 
rozvedl.  

Kontrolní výbor se zabýval zprávou z dílčího auditu hospodaření provedeného  pracovníky 
Krajského úřadu Pk dne 25.10.2013. Kontrolováno bylo období od ledna 2013 do října 2013, 
nebyly zjištěny chyby a nedostatky.  Dále proběhly kontroly na úseky státní správy a to 
činností matriky (bez závad) a stavebního úřadu (zde bylo vytýkáno úsporné zdůvodňování 
rozhodnutí, jinak bez závad). 

Diskuse:  
Bez diskuse. 
 
Zastupitelstvo městyse Choltice vzalo zprávu KV na vědomí. 
 
7. Zprávy předsedů komisí o jejich činnosti v roce 2013 

O zhodnocení činností komisí požádal starosta přítomné členy zastupitelstva, kteří jsou 
předsedy jednotlivých komisí. Jednotliví předsedové komisí zhodnotili činnost svých komisí 
v roce 2013. Své zprávy přednesli: Jan Pavlík – školská komise, Pavel Vančura – pořádková 
komise, Hana Kolářová – komise pro občanské záležitosti, Marie Fižová – komise pro 
památky, Jana Augustinová – kulturní komise, Miroslav Horák – stavební komise, Pavel Kváč 
- sportovní komise. Starosta postupně poděkoval předsedům komisí za jejich činnost. 

 

V průběhu referátu předsedů jednotlivých komisí k jejich činnostem dorazila omluvená 
J. Augustinová. Od této chvíle je počet přítomných zastupitelů 10, což činí 91% z celkového 
počtu zastupitelů. 

Diskuse:  
Bez diskuse. 
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Zastupitelstvo městyse Choltice vzalo na vědomí zprávu: školské komise, pořádkové 
komise, komise pro občanské záležitosti, komise pro památky, kulturní komise, stavební 
komise a sportovní komise 

Starosta navrhl, aby zastupitelstvo před bodem č. 8 Informace starosty o aktivitách městyse od 
posledního jednání zastupitelstva projednalo doplněné body č. 10 a č. 11. 

10. Dodatek č. 1/2014 ke smlouvě č. 024/02 o odvozu odpadu 

Starosta seznámil se základními body dodatku. Cena se proti roku 2013 navýšila o cca 2 %. 
V té souvislosti uvedl, že je nutné se zaměřit na vytvoření takových podmínek, které by vedly 
občany k lepšímu třídění, protože množství směsného odpadu již dva roky neklesá.  

Diskuse:  

Starosta předal slovo L. Tefrovi, který se dobrovolně začal zabývat problematikou třídění 
odpadu a představil závěry své analýzy. Dle analýzy městys produkuje o 100 tun odpadu 
ročně více, než je průměr na občana ČR.  

Proběhla vášnivá diskuse mezi zastupiteli a občany.  

Po vyčerpání diskuze starosta konstatoval, že obecně je vůle zastupitelstva třídění odpadu 
řešit. Je třeba prověřit přesnost vážení odvezeného odpadu a navrhnout systém, který bude 
občany motivovat ke třídění. 

Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Choltice schvaluje dodatek č. 1/2014 ke smlouvě č. 024/02 
o odvozu odpadu s SOP a.s. 
(Výsledek hlasování: Pro:  10    Proti: 0   Zdrželi se:  0    ) 
Usnesení č. 8/8/2013 bylo schváleno 
 
11. Prodej hasičského auta T 148 

Starosta uvedl, že městys zakoupil v listopadu pro JSDH nové cisternové vozidlo T815. Stará 
T148 tak může být prodána. Záměr prodeje byl zveřejněn na internetu. O vozidlo projevila 
zájem obec Sány (okres Nymburk). Cena vozu byla stanovena s ohledem na stáří a vybavení 
vozu. 
Diskuse: Bez 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Choltice schvaluje prodej hasičské cisterny T148 obci Sány za 
cenu 130 000 Kč. 
(Výsledek hlasování: Pro:  10    Proti: 0   Zdrželi se:  0    ) 
Usnesení č. 9/8/2013 bylo schváleno 
 
8. Informace starosty o aktivitách městyse od posledního jednání zastupitelstva 

• Pořízení hasičského auta CAS 
• Rozšíření sportovního areálu 
• Zajištění úklidu sněhu pro zimu 2013-2014 
• Informace o možných dotačních titulech na roky 2014-2020 
• Úpravy místních poplatků: SKO, ubytování, ... 
• Plán kulturních a společenských akcí na rok 2014 
• Oprava mostku přes Struhu směr Stojice 
• Kontrola Kr.Ú.  Pk na Stavebním úřadě a Matričním úřadě 
• Dopravní situace u Cyklosu 
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• KPÚ – plán společných zařízení 
• Územní studie na lokalitu Z1 (Choltice západ) a lokalitu Z7 (Choltice sever) 
• Rekonstrukce renesančního zámku čp. – vyhodnocení 
• Nový občanský zákoník a jeho dopad na činnost městyse 
• Kulturní akce listopad – prosinec – hodnocení 

o 2.11.  – Strašidla na zámku 
o 12.11. - Čekání na Martina 
o 15.11. – Hello, Dolly! - zájezd do Prahy na muzikál 
o 23.11. - Mikulášský vlak (nádraží a zámek Choltice) 
o 1.12. - Rozsvícení vánočního stromu  
o 7.12. - Advent na zámku 
o 13-17.12 - Výstava obrazů M. Holuba 
o 13.12. – I. Předvánoční koncert - skupina Country Colaps a sbor ZŠ Choltice 
o 17.12. – II. Předvánoční koncert – Světlušky ZŠ Studánka Pardubice 

• Kulturní akce leden 2014 
o 17.1. – I. ples Slavoje Choltice 
o 15.1. – 19.1. – pokračování výstavy obrazů M. Holuba – nová expozice 

 
9. Různé 

Lukáš Sůra vznesl připomínku na kácení stromů samotěžbou a poškozování cest v oboře 
odvozem dřeva za mokra. Starost přislíbil nápravu. 

J. Raba, provozovatel zámecké restaurace, oznámil přechod na zimní provoz od 1.1. do 
31.3.2014 otevřeno od středy do neděle (po, út bude zavřeno), st, čt bude otevřeno od 17 do 
22,  v pá, so, ne bude otevřeno od 11 do 24 hodin. 
 
Starosta ukončil schůzi ve 21:45 hod. s přáním pěkného večera, klidného prožití vánočních 
svátků a šťastného nového roku 2014. 
 
Přílohy zápisu: 
1. Oznámení o svolání ZM 
2. Prezenční listina 
3. Rozpočet městyse na rok 2014 
4. Rozpočtový výhled na roky 2015-2017 
 
Zápis byl vyhotoven dne:  16. 12. 2013 
Zapisovatel: Bc. Lukáš Sůra 
 
Ověřovatele:  Zdeněk Kolbaba:......................................... dne ........................ 
 
  Pavel Kváč:................................................ dne ......................... 
 
Starosta:  Mgr. Tomáš Bolek:..................................... dne ........................ 
Razítko městyse: 


